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SCHRIFTELIJKE VRAAG E-2054/99
van Gérard Caudron (PSE)
aan de Commissie

Betreft: Stopzetting Europese subsidie voor schoolmelk

Het besluit van de Commissie om de EG-subsidie voor de schoolmelk eerst te verlagen en vervolgens 
af te schaffen, houdt alle gemoederen bezig.

Volgens specialisten op het gebied van kindervoeding, vormt melk een essentieel voedingsmiddel 
voor kinderen in de groei. Daarnaast is het dankzij het verstrekken van schoolmelk mogelijk bepaalde 
bevolkingscategorieën te bereiken die zich niet evenwichtig voeden.

Dit plan is zowel vanuit het oogpunt van de landbouw als van de volksgezondheid zorgwekkend:

De Raad van ministers van Landbouw van 14 en 15 juni 1999 was van mening dat de consumptie van 
melk, gezien de hoge voedingswaarde ervan, van groot belang is, met name voor kinderen en 
jongeren. Waarom neemt de Commissie een besluit dat tegen de mening van de Raad indruist?

Hoe kan de Commissie, nu de volksgezondheid door het Verdrag van Amsterdam tot horizontaal 
communautair beleid is verheven, het risico lopen de gezondheid van Europese schoolkinderen die 
van het schoolmelkprogramma profiteren, op het spel te zetten?

Kan de Commissie deze geruchten ontzenuwen en de Europese burger geruststellen?


